
 
8. STYRETS ÅRSBERETNING FOR 2019. 
 
Leder:  Knut Rolf Nilsen 
Nestleder: Monica Huseby 
Kasserer:  Ikke valgt – Praktikertjenesten AS er engasjert som regnskapsfører 
Styremedl.:          Åsmund Bråtekas (sekretær), May Johansen (utleie, medlemshåndtering, styremedlem 

i Allsammen), Erik Dippner (hjemmeside), Tore Skagen (sportslig leder), Johnny 
Martinsen (trenerveileder), Jonas Nomell (ungdomsrepresentant, G19)  

Varamedl.: Linda Kollerød og Fredrik Wolff-Nilsen 
 

Det er avholdt 11 styremøter siden forrige årsmøte. Styremøtereferater er lagt ut på facebook-siden til 
trenere/lagledere. Styret har i løpet av 2019 utarbeidet og fulgt opp årshjul for hovedaktiviteter i 
idrettslaget. Styremedlemmer har bistått ved gjennomføring av ulike arrangementer; Minifestival i mai, 
Haldendagen i juni, TINE fotballskole i august, og kretsens Avslutningskamper for J9/J10 i september. 
Åsmund Bråtekas overtok rollen som miljøkontakt i idrettslaget fra høsten 2019. 
Styret har ikke klart å oppnevne økonomiutvalg (markedsutvalg) i løpet av 2019. 
Som integrerings- og rekrutteringstiltak har Berg IL i 2019 søkt om, og fått innvilget tilskudd 
fra Sparebankstiftelsen Halden til innkjøp av minibuss – som i samarbeid med Frivillig-
sentralen i Halden, er tenkt benyttet til transport av spillere fra/til Halden sentrum.  
Vi har også søkt om, og fått bevilget midler fra Norges idrettsforbund til etablering av en 
utstyrspool (Berg IL bidrar med tilsvarende beløp som tilskuddet) – som et tilbud til de som har 
behov for støtte til diverse tøy/utstyr. Miljøkontakten er kontaktperson for dette. 
Styret har i 2019 nedsatt en arbeidsgruppe, som har utarbeidet en beredskapsplan for klubben. 
Styret har i 2019 utarbeidet retningslinjer for lagenes cup-deltakelse. 
Fotoexpressen var også i 2019 på Berg stadion, og tok lagbilder av nesten samtlige lag.  
 
Representasjon: 
Årsting Østfold friidrettskrets mars 2019 – ingen deltakelse  
Årsting Halden idrettsråd mars 2019 – Knut og Monica  
Årsting NFF Østfold mars 2019 – Knut og Tore 
Ledermøte/julemiddag Halden idrettsråd desember 2019 – Knut 
Leder av Dommerutvalget i NFF Østfold – Johnny Westby 
Medlem av Jenteutvalg i NFF Østfold – Åsmund Bråtekas 
 
Oppfølging av satsningsområder vedtatt på tidligere årsmøter: 
Nytt kunstgressanlegg 
Anlegget ble tatt i bruk i mai 2014. Av forventet tilskudd fra Halden kommune (tidligere vedtak i 
Halden kommunestyre) på kr. 2 mill. til 11er-banen har vi kun mottatt kr. 250.000 i 2015. Vi har 
gjentatte ganger tatt saken opp med kommunen – både ved brev til rådmannen, og ved e-post-
henvendelse til ordfører og alle politiske partiers gruppeleder, senest i forbindelse med politikernes 
behandling av kommunens budsjett for 2020. Halden idrettsråd har også tatt opp saken med 
kommunen. Saken anbefales fulgt opp. 
 
Arrangere Svinesund-cup 
Avviklet i 2018 – ikke gjenopptatt i 2019. Berg IL ble også i 2019 tildelt NFF Østfolds avslutnings-
kamper for jentelag 9 og 10 år – med totalt ca. 60 lag. Det ble avviklet bortimot 100 kamper på Berg 
stadion i løpet av lørdagen, noe som er krevende mht. å få på plass tilstrekkelig antall dommere – men 
vi kom i mål. Med nærmere 500 spillere og masse publikum ble dette totalt sett nok en gang et vellykket 
arrangement.  



 
Kvalitetsklubb  
Styret har i 2019 på flere styremøter hatt fokus på opprettholdelse av krav/kriterier til Kvalitets-
klubb – nivå 1. 
 
Sportslige aktiviteter: 
I kretsserien har vi i 2019 deltatt med totalt 15 lag (17 lag i 2018): 
Senior menn 6. og 7.div. (11er-lag), G14 (9er), G11 (7er), G10 (7er), G9 (5er), G8 (5er), G/J7 (5er) 2 
lag. J17 (7er) – sammensatt med TTIF, J12 (7er) 2 lag, J10 (5er). I tillegg har G/J6 (3er) gjennom 
sesongen deltatt med 2 lag i ulike minifestivaler i regi av fotball-kretsen. 
Vi har også i 2019 organisert barneidrettsskole for 5-6-åringer, med ca. 25 deltakere på våren, og ca. 15 
deltakere på høsten. 
De fleste lagene har i tillegg til seriespill deltatt i mange ulike cuper gjennom sesongen – både i og 
utenfor Østfold. Det vises til egne rapporter fra de ulike lagene. 
Etter å ha trent gutte- og junior-lag i klubben tok Thomas steget opp til trener for A-laget i 2019, med  
Kent Nomell som ass.trener. 
Johnny Westby, Thomas Lilleby, Cato Letting, Johannes Letting og Jonatan Nolet har dømt for Berg IL 
i 2019. Vi er således godt rustet med dommere i klubben. Dommerne er i 2019 tilgodesett med klubbtøy 
(genser og trøye) i tillegg til nødvendig dommerutstyr. 
Organisering av A-kampene har også i 2019 blitt gjennomført på en god måte av komiteen.  
Flere keepere på våre barne- og ungdomslag har deltatt på ulike keeper-samlinger i 2019 – styret har 
bidratt med 1/3 av kostnadene til dette. 
Åsmund og Tore har deltatt på Sonemøte (Halden, Sarpsborg, Fredrikstad) i Skjeberg. 
Åsmund har deltatt som instruktør på Sonelag for J13. 
Det har ikke vært møteaktivitet i styringsgruppa i ”Haldenalliansen” i 2019. Berg IL har imidlertid 
gjennom året hatt møter og dialog med andre klubber i Halden mht. sportslig aktivitet. Kvik Halden FK 
har vært ansvarlig for sonelagene for gutter og jenter 13-15 år, som også har deltatt i ulike cuper. 
Pga. tilstrekkelige midler på felles konto, har klubbene ikke innbetalt noe i 2019. Midlene benyttes til 
bekledning for instruktører, fotballer og annet utstyr til sonetrening, sponsing av trenerkurs, betaling for 
bruk av Østfoldhallen til trening/kamper, påmeldings-avgift for cup`er for de ulike sonelagene m.v. 
Styringsgruppen vedtok i 2016 at det skal gis godtgjøring på inntil kr. 10.000 til fordeling til trenerne på 
hver sonelags-gruppe fra 2017. 
 
Anlegg: 
Kunstgressanlegget holdes godt ved like, og det føres logg over drift/ vedlikehold. Foruten oppsamling 
og gjenbruk av gummi rundt/utenfor kunstgressbanene, er det kjørt ut noen sekker granulat på banene i 
2019. Det er utført dyprens (kjøpt tjeneste) av samtlige kunstgressbaner sommeren 2019. I og med at 
garantitiden (5 år) utløp i mai 2019, reklamerte vi på enkelte ujevnheter på 11er-banen. Leverandøren 
foretok oppretting og utbedringer høsten 2019, uten at resultatet for oss ble tilfredsstillende. Kunst-
gresset ble skåret opp flere steder, og enkelte skjøter ble ikke limt skikkelig. Vi kontaktet NFFs anleggs-
konsulent, som var på befaring 25.09.19 – og utarbeidet rapport, hvor det bl.a. ble påpekt mangler ved 
liming av skjøter. Leverandøren er underrettet om dette, og saken følges opp.   
Styret har satt på dagsorden i 2019 å utarbeide klare retningslinjer/rutiner for gummigranulat-håndtering 
– uten at dette er utført. Anbefales fullført i 2020.  
Det er også i 2019 innkjøpt ny 3v3-bane med faste vant (tilsvarende den vi kjøpte i 2018) som 
planlegges å være oppsatt gjennom sommersesongen på oppmerket 3v3-bane ved 5er-banen. Banen er 
kjøpt inn med pengegaven vi mottok ved Ole-Marthin Solheims båre i 2019, og banen er merket «Ole-
Marthin banen». Det blir også satt opp et stort skilt med tilsvarende trykk på gjerdet ved banen. 
Styret valgte i 2019 å gjennomføre bygging av tribune langs nordre langside av 7er-banen, og langs 
nord-vestre langside av 11er-banen. I tillegg til tribunefunksjonen danner tribunene sperre/hindring av 
gummigranulat-svinn fra banene, særlig ved snøbrøyting. 
Vi har skiftet ut 2 lysarmaturer på 11er-banen, og montert timer på lyset på grusbanen/park.plassen. 
Styret valgte å skifte låssystem i våre bygninger i 2019 – for å få fornyet kontroll av tilgang til 
bygningene. Det er også installert fiber til klubbhuset i 2019.    



Vi vil søke Halden kommune om midler til vårt siste oppførte redskapsbygg – da kommunen tidligere 
har bidratt med midler til slike bygg både til Kvik Halden FK og TTIF. 
 
Brukstimer på baner i 2019 – kamper og treninger (2018-tall i parentes): 
Hovedbane: ca. 415 (435) timer.   
7er bane: ca. 420 (440) timer 
5er-bane: ca. 315 (325) timer 
I tillegg er samtlige kunstgressbaner på Berg stadion benyttet under Minifestivalen for 6-7 år, og i 
avslutningskamper for J9/J10 i fotballkretsen – totalt ca. 14 timer på hver av banene. Total brukstid i 
2019 på kunstgressbanene utgjør dermed ca. 1190 timer (ca. 1220 timer i 2018). I tillegg har ballbingen 
på Berg skole blitt benyttet til trening gjennom vinteren/våren av flere av våre yngre lag. For øvrig 
brukes både 7er og 5er-banene flittig til uorganisert aktivitet. Dette er selvsagt positivt – men vi 
registrerer også mer slitasje på kunstgresset foran målene, spesielt på 7er-banen. 
 
Dugnadsarbeid: 
Vårdugnad Berg stadion  13.04.   ca. 20 foreldre/seniorer – vask av garderober/dusjer,  

og klargjøring av baneanlegg med fotballmål  
Allsammen – herunder Allsang  Juni/juli/aug ca. 25 deltakere – inkl. nattevakter på arenaen (1 uke 
på grensen, Åge Aleksandersen    sammen med Halden Topphåndball) under Allsangen 
og Operaen   
Høstdugnad    30.11.  3 personer – vask av garderober/dusjer   
Alle spillere 7-16 år har deltatt ved salg av kakebokser i april/mai og julekalendere i november. 
 
Arrangementer/aktiviteter:  
Minifestival 19.05.19 
Berg IL søkte, og fikk tildelt slikt arrangement fra NFF Østfold. Det deltok totalt 100 lag – i klassene 
G6, G7 og J6/7 – og med kamper på 8 stk. 3x3-baner spredd rundt på Berg stadion, var det stor aktivitet 
fra kl. 10 til kl. 17 denne dagen. Masse foreldre/foresatte og publikum forøvrig bidro til å gjøre dette til 
et vellykket arrangement. 
Haldendagen 15.06.19 
Berg IL deltok med 3er-bane m/fast vant i Busterudparken, hvor barn/unge kunne boltre seg med 
fotball. Det ble utdelt flyers til spillere/foreldre/foresatte, med info om treningstider og kontaktpersoner 
for ulike lag i Berg IL 
Tine fotballskole 13.-15.08.19   
I 2019 hadde vi totalt 65 deltakere i alderen 5-12 år – 46 gutter og 19 jenter. 
Tidligere års deltakelse: 83 i 2018, 97 i 2017 (rekord), 80 i 2016, 84 i 2015, 50 i 2014, 80 i 2013.  
Tore Skagen ansvarlig, instruktører fra trenere og seniorspillere med bistand fra gutte- og jente-lag. 
Barneidrettens dag 21.09.19 
Arrangert på Strupe. Berg deltok tilsvarende som på Haldendagen.  
Avslutningskamper for J9-J10 i fotballkretsen 22.09.19  
Totalt ca 60 lag (samme som i 2018). Klubbdommere i alle kampene. Vi hadde fokus på «Sunn kiosk» 
under arrangementet – med salg av bl.a. suppe, smoothie og frukt.  
Sesongavslutninger for lagene høsten 2019   
De fleste lagene avviklet tradisjonell avslutning i løpet av oktober/november på klubbhuset eller ved 
andre lokaliteter. Samtlige spillere fikk premier, trenere og lagledere mottok blomst. 
Fest for tillitsvalgte, trenere, lagledere m.v. 15.11.19   
27 deltakere – noen flere enn året før. Gratis bespisning for deltakerne. 
Klubbkveld/handlekveld (salg av klubbtøy og utstyr) med G-max på klubbhuset i desember 
Mange benyttet seg av dette tilbudet.   
 
Bruk av klubbhuset (2018-tall i parentes): 
- ekstern utleie:   39  (40) ganger 
- Berg skole:     1    (1) ganger 
- egne møter/arrangementer: 50  (57) ganger – inkl. styremøter 



Økonomi: 
Våre barne- og ungdomslag 7-17 år har deltatt i idrettslagets to årlige inntektsbringende tiltak – salg av  
kakebokser i april/mai, og salg av julekalendere i november. Disse har gitt ca. kr. 80.000 i nettoinntekt. 
Totale inntekter fra inntektsbringende tiltak og dugnader ligger ca kr. 100.000 over budsjett 2019. 
Styret har jobbet aktivt for å innkreve utestående kontingenter/treningsavgifter fra 2018, og tilsvarende 
inntekter i 2019, med godt resultat – ca. kr. 50.000 over budsjettet. 
I tillegg har vi mottatt ca kr. 25.000 mer i momskompensasjon enn budsjettert – totale driftsinntekter i 
2019 er dermed ca. kr. 200.000 høyere enn budsjettert. 
Resultatet for 2019 viser imidlertid et underskudd på kr. 265.541. Dette skyldes store investeringer i 
2019 – ca. kr. 260.000,- til tribuneanlegg, ca. 95.000,- til innkjøp av minibuss, og ca. 40.000 til nytt 
nøkkelsystem.  
Idrettslagets inntekter fordeler seg i grove trekk de siste årene slik: 
Kontingenter/treningsavgifter  20 % 
Inntektsbringende tiltak  30 % 
Sponsorinntekter/gaver  20 % 
Grasrot, bingo, momskomp. 15 % 
Offentlige tilskudd (LAM, HIR) 10 % 
Andre inntekter     5 % 
Idrettslagets største utgiftsposter fordeler seg slik de siste årene: 
Aktivitet, idrettsmateriell/utstyr 40 % 
Drift av anlegg/bygninger  20 % 
Avskriving anlegg/utstyr  20 % 
Idrettslagets driftsinntekter/-utgifter har de siste årene ligget i størrelsesorden kr. 1,3-1,5 mill. 
Gjeld på kunstgressanlegget er pr. 31.12.19 kr. 410.000,- som skal være nedbetalt i juni 2023 (da er 
kunstgresset 9 år gammelt). Beholdning pr. 31.12.19 er ca. kr. 375.000,-     
 
Kursdeltagelse: 
ØIKs «Den store idrettshelga» 26.-28.10.19: 
Fotball-lederkurs 1  Åsmund 
Fotball-lederkurs 2  Tore 
Klubbadmin   May, Knut 
HIRs Høstkonferanse 12.10.19 Knut, Tore og Åsmund 
Grasrottrener 1 (barneidrett) Petter Syverstad Vik, Anne Thorby Torp, Lene Solberg Holt 
 
Utmerkelser og sportslige prestasjoner 2019:     
Korsæths ærespris (vandrepremie) på forrige årsmøte: Sofie Gilstedt Odberg. Hun har som aktiv spiller 
gjennom mange år bidratt med gode holdninger. Hun var trener for G2007 i 2016-2018, og trener for 
G14/15 i 2018-2019.  
 
Antall medlemmer pr. 31.12.19 (2018-tall i parentes): 
5-12 år (aktive):      89   (84) gutter 46 (61) jenter   
13-19 år (aktive):      32   (51) gutter   8 (13) jenter 
20-25 år (aktive):      32   (47) gutter   1   (2) jenter 
Over 26 år (aktive):   50   (67) menn  19 (18) kvinner 
Støttemedlemmer:   86   (76) menn  23  (17) kvinner 
Æresmedlemmer:       3     (4) menn 
Totalt: 389 medlemmer iht. idrettsregistreringen (436 i 2018, 385 i 2017, 369 i 2016, 398 i 2015).  
Av medlemmene er det flg. antall tillitsvalgte: 23 (32) menn og 8 (8) kvinner.  
Antall trenere/aktivitetsledere/lagledere i 2019: 24 (22) menn og 11 (11) kvinner.  
Totalt var det 242 aktive innen fotball og barneidrettsskole i 2018 (269 i 2018, 266 i 2017, 256 i 2016).  
 
STYRET TAKKER ALLE SOM HAR DELTATT I 2019 – OG HÅPER PÅ GOD 
MEDVIRKNING OG NYE FREMGANGER I 2020! 
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